

SPECIAL COMMITTEE

COMMISSION ENQUÊTE

1. The Commission was established by the Government of the Netherlands in 1947 to investigate the causes of the famine in the Netherlands East Indies.

1. La Commission a été créée par le Gouvernement des Pays-Bas en 1947 pour enquêter sur les causes de la famine dans les Indes Néerlandaises.

2. The Commission's task was to determine the extent of the famine and the reasons for it.

2. La tâche de la Commission était de déterminer l'étendue de la famine et les raisons qui l'ont provoquée.

3. The Commission's report was published in 1949.

3. Le rapport de la Commission a été publié en 1949.

4. The Commission's findings were that the famine was caused by a combination of factors, including drought, war, and government policy.

4. Les conclusions de la Commission sont que la famine a été causée par une combinaison de facteurs, y compris la sécheresse, la guerre et la politique gouvernementale.

5. The Commission recommended that the Dutch government should take steps to prevent a similar famine in the future.

5. La Commission a recommandé que le gouvernement néerlandais prenne des mesures pour empêcher une famine similaire à l'avenir.

6. The Commission's report is a landmark document in the history of the Netherlands East Indies.

6. Le rapport de la Commission est un document marquant dans l'histoire des Indes Néerlandaises.

7. The Commission's findings have been used by historians to study the famine.

7. Les conclusions de la Commission ont été utilisées par les historiens pour étudier la famine.

8. The Commission's report is a valuable source of information on the famine.

8. Le rapport de la Commission est une source précieuse d'informations sur la famine.

9. The Commission's report is a landmark document in the history of the Netherlands East Indies.

9. Le rapport de la Commission est un document marquant dans l'histoire des Indes Néerlandaises.